
 Protokół Nr 10/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 18 lipca 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
 Urszula Soroka – nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 
 Wojciech Osiński – nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wizytacja inwestycji w ZSE w Mińsku Maz. i ZS im. M. Skłodowskiej-Curie                            

w Mińsku Maz. 
4. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mińskiego, będącej w użytkowaniu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół 
Specjalnych im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie do realizacji programu „Aktywna 
Szkoła”. 

7. Sprawy oświatowe. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji inwestycji. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
11. Sprawy  różne. 
12. Przyjęcie protokołów posiedzeń w dniach 8 lipca i 11 lipca 2024 r. 
13. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak odczytał porządek posiedzenia, który  

został przyjęty jednogłośnie.  
 
 



Ad. 3 
 Zarząd Powiatu wizytował inwestycje realizowane w Zespole Szkół 

Ekonomicznych w Mińsku Maz. (rozbudowa budynku szkoły) i w Zespole Szkół                          

im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. (budowa hali sportowej). 

Ad. 4 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował o następujących 

sprawach: 

- uczestniczył z p. M. Uchmanem i p. M. Jakubowskim w spotkaniu na SGH w sprawie 

wykonania analizy, ile powiat i gminy tracą w związku z przynależnością do 

Stołecznego NUTS. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała o następujących sprawach: 

- w dniu 12 lipca 2024 r. odbyło się spotkanie z dyrektorami jednostek oświatowych              

w zakresie naboru do klas pierwszych, 

- w dniu 13 lipca 2024 r. odbyła się XVI edycja Festiwalu Folkloru i Smaku „Sójka 

Mazowiecka”. 

Ad. 5 
 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 
powiedział, że dyrektor SPZOZ w Mińsku Maz. zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na wydzierżawienie na 3 lata części nieruchomości w budynku głównym                                             

z przeznaczeniem na biuro firmy obsługującej parking oraz wydzierżawienie 6 garaży. 

Dodał, że Rada Społeczna przy SPZOZ pozytywnie zaopiniowała wniosek dotyczący 

wydzierżawienia. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mińskiego, 

będącej w użytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                   

w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 92/24 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Mińskiego, będącej w użytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 
 
Ad. 6 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka odczytała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych 

im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie do realizacji programu „Aktywna Szkoła”. 



Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 93/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej              
w Ignacowie do realizacji programu „Aktywna Szkoła”. 
 
Ad. 7 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka poinformowała, że 

przy udziale dyrektorów szkół i pracowników Wydziału Oświaty i Promocji wykonano   

9 różnych symulacji naboru do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych                                  

i ostatecznie utworzono 35 oddziałów, do których przydzielono 883 uczniów (nie brano 

w symulacji pod uwagę 25 uczniów Liceum Plastycznego w ZSE). Kolejno 

przedstawiła symulację naboru do klas pierwszych na rok szkolny 2024/2025: 

- Liceum Ogólnokształcące im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 4 oddziały, 

- Zespół Szkół Nr 1 w Mińsku  Maz. 2 oddziały liceum, 4 oddziały technikum, 2 oddziały 

branżowej szkoły I stopnia, 

- Zespół Szkół Turystyczno-Gastronomicznych – 4 oddziały technikum, 1 oddział 

branżowej szkoły I stopnia, 

- Zespół Szkół Zawodowych Nr 2 – 4 oddziały technikum, 2 oddziały branżowej szkoły 

I stopnia, 

- Zespół Szkół Ekonomicznych – 3 oddziały liceum, 3 oddziały technikum, 

- Zespół Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie – 2 oddziały liceum, 2 oddziały technikum,                  

1 oddział branżowej szkoły I stopnia. 

Dodała, że potwierdzenie woli wyboru określonej szkoły następuje do 24 lipca br., bo 

do tego czasu należy złożyć oryginały świadectw. 

Kolejno p. Urszula Soroka przedstawiła informację o zdawalności egzaminów 
maturalnych: 
- w liceach: 
Liceum Ogólnokształcące w Mińsku Maz. – 97,71% 

Zespół Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. – 97,65% 

Zespół Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. – 93,05% 

Zespół Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. – 86,6% 

- w technikach: 

Zespół Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz.– 96% 

Zespół Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. - 90,59% 

Zespół Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. – 78,33% 



Zespół Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. – 76,47% 

Zespół Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. – 64,44%. 

 
Ad. 8 
 Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku 

Mazowieckim do realizacji inwestycji. Wyjaśniła, że chodzi o zadanie „Rozbudowa 

drogi powiatowej Halinów-Krzewina-Desno na odc. od km 0+009 do km 0+102”. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 94/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
do realizacji inwestycji. 
 
Ad. 9 
 Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku 

Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. Wyjaśniła, że chodzi o zadanie  

zakup urządzenia wielofunkcyjnego – kopiarki. Następnie przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 95/24 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
do realizacji zakupu inwestycyjnego. 
 
Ad. 10 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie planu 

dochodów związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych z budżetu 

państwa, przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie 

wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz.  
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz.  
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 
 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 



- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 96/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 
 
Ad. 11 

Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że wpłynął wniosek dyrektora 

Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. o uzupełnienie o 160.000 zł planu na 

wykonanie remontu w zakresie wejścia do szkoły.  

Zarząd Powiatu w związku ze Świętem Policji, w ramach środków w budżecie 

powiatu postanowił przyznać nagrody dla pracowników Komendy Powiatowej Policji 

w Mińsku Mazowieckim w wysokości 7.000 zł. 

Nagrody przyznano: 

- insp. Sławomirowi Rogowskiemu – 3.000 zł 

- mł. insp. Sebastianowi Ciastoniowi – 2.000 zł 

- nadkomisarz Dorocie Hankus -  2.000 zł. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga zwróciła się z pytaniem do naczelnika 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, czy jest więcej nieruchomości takich jak ta 

przy ul. Kasprowicza w Sulejówku. 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 
powiedział, że w Sulejówku są 4 budynki mieszkalne wybudowane w latach 60-tych,                    

a w każdym po 4 mieszkania, których właścicielem jest Skarb Państwa. Budynki te 

przeznaczone były dla emerytowanych nauczycieli, którzy wystąpili z wnioskami                     

o wykup z bonifikatą. Wyjaśnił, że wykupiono 15 mieszkań, pozostał 1 lokal, gdyż 

najemca nie złożył wniosku, a po jego śmierci zostało puste i pozostało do 

rozdysponowania przez Starostę. 

Ponadto p. Wojciech Osiński powiedział, że są jeszcze 2 lokale mieszkalne przy                       

ul. Szosowej w Sulejówku tzw. osiedle drogowców. Dodał, że wpłynął 1 wniosek                        

o sprzedaż mieszkania, a drugi najemca ma umowę na czas nieoznaczony i nie złożył 

wniosku. 



Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 24 lipca 2024 r. o godz. 10.00. 
 
Ad. 12 

 
Protokoły posiedzeń w dniach 8 i 11 lipca 2024 r. zostały przyjęte.  

 
Ad. 13 

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 
Przewodniczący Zarządu – Remigiusz Lesław Górniak            

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga     

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                        

 

             Damian Kacprowicz                             

 

                                    Piotr Ładno                                        

 
 


